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Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg har i brev af 7. juni 2011 stillet følgende 
spørgsmål nr. 773 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Mette Gjerskov (S)

Spørgsmål 773:

”Vil ministeren oplyse, hvor mange tons ren kvælstof (med afgift), der er solgt
til private gennem korn- og foderstofbranchen i perioden 2002-2010?”

Svar:

Spørgsmålet er blevet forelagt Plantedirektoratet, der oplyser følgende:

”Plantedirektoratet ligger ikke inde med de ønskede oplysninger, derfor er spørgsmålet 
søgt besvaret via hjælp fra SKAT, der oplyser, at der i perioden 2002-2010 er solgt 
følgende mængder kvælstof med afgift:

År Mængde (ton N)
2002 5.315
2003 5.237
2004 5.387
2005 4.960
2006 4.905
2007 5.549
2008 4.630
2009 4.270
2010 4.664
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Det ses, at der gennem alle årene er solgt i omegnen af 5.000 tons kvælstof med afgift, 
det vil sige solgt til private, men også til virksomheder, som har valgt at betale afgift, og 
som dermed ikke er omfattet af pligten til at føre gødningsregnskab. Det kan f.eks. være
jordbrugere med meget lille omsætning, idrætsanlæg, parker, campingpladser og 
lignende.”

Henrik Høegh

/Poul Arne Iversen


